
Z á p i s n i c a 
 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
konaného dňa 5.apríla 2023 o 16,30 hod.  

 
Prítomní: Ladislav Jureček,  Ivan Kšiňan, Janette Škultétyová, Štefan Mazák,  
Daša Kalačová         
Program: 

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
4. Voľba návrhovej  komisie 
5. Kontrola uznesenia 
6. Voľba hlavného kontrolóra obce-zrušenie starej voľba a vyhlásenie a vyhlásenie novej 

voľby HK 
7. Odpredaj starej techniky – sejačka, brány 
8. Žiadosť Jána Hederu, č. 111 – návrh na brigádu na obnovu dolnej autobusovej zastávky  
9. Rôzne ( návrh na umiestnenie jamy na máj, vybratie kandidáta na rekonštrukciu betónovej 

plochy na ihrisku, vybratie kandidáta na modernizáciu verejného osvetlenia. fazuľovica). 
10. Rozpočtové opatrenie č.1/2023 
11. Diskusia 
12. Záver 

 
K bodu l 
Starosta obce Ing. Stanislav Fodora  privítal prítomných  poslancov obecného zastupiteľstva , 
konštatoval, že sú prítomní všetci 5 poslanci OZ. 
K bodu 2 
 Starosta obce oboznámil prítomných s programom zasadnutie OZ, keďže prítomní poslanci nemali 
k  uvedenému programu  žiadne pripomienky. Program bol jednohlasne schválený. 
Poslanci hlasovali:  
Za : 5   Proti: 0    Zdržal sa:  0 
 
K bodu 3 
Za zapisovateľku zápisnice bola  určená Ing. Anna Cifrová  .  
Za overovateľov  zápisnice boli určení poslanci:   Ladislav Jureček, Janette Škultétyová 
Poslanci hlasovali : 
Za : 5                          Proti : 0                                               Zdržal sa : 0 
 
K bodu 4 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: 
predseda :   Štefan Mazák, Ivan Kšiňan, Daša Kalačová 
Poslanci hlasovali: 
Za :  5           Proti: 0                Zdržal sa: 0 
K bodu 5 
Starosta obce Ing. Stanislav Fodora konštatuje, že uznesenia z predchádzajúceho zastupiteľstva boli 
všetky splnené.  
K bodu 6 
Starosta  prítomných oboznámil , že to výberového konania na hlavného kontrolóra obce sme 
uviedli v kritériách požadovanú prax, čo je nad rámec zákona č.369/1990 Zb., kde je podmienkou 
len ukončené minimálne stredoškolské vzdelanie. I keď všetky okolité obce to majú v svojich 
požiadavkách na uchádzača na funkciu HK, je to nad rámec zákona. Napriek tomu, že jeden 



z uchádzačov nesplnil toto kritérium praxe bol pozvaný na výberové konanie na ktorom odmietol 
absolvovať písomný test. Starosta obce dal preskúmať oprávnenosť námietky na okresnú 
prokuratúru do Bánoviec nad Bebravou, ktorá ju následne postúpila do Trenčína. Keďže prokurátor 
na hypotetickú otázku na základe zákona č.153 o prokuratúre nevydáva výkladné stanovisko, 
z uvedeného dôvodu rušíme voľbu HK a vyhlasujeme  novú voľbu HK na 24.5.2023. Poslanci 
jednohlasne súhlasili so zrušením voľby HK a zároveň s novou voľbou HK.    
Poslanci hlasovali : 
Za : 5                      Proti : 0                                                Zdržal sa : 0  
K bodu 7  
Poslanci jednohlasne súhlasili s odpredajom starej nepotrebnej techniky ako sejačka a brány. 
Poslanci hlasovali : 
Za : 5                      Proti : 0                                                Zdržal sa : 0  
    
K bodu 8 
Starosta oboznámil prítomných s písomnou žiadosťou p.Jána Hederu č.111 s návrhom na brigádu na 
obnovu dolnej autobusovej zastávky. K predloženej žiadosti Jána Hederu prebehla debata 
poslancov. Nakoniec sa poslanci rozhodli urobiť  brigádu už 15. apríla, kedy by sa mal konať 
stolnotenisový turnaj, keďže sa prihlásilo len 6 hráčov,  tak turnaj bol zrušený. 
Návrh Jána Hederu bol teda zamietnutý a bolo hlasovanie za nový návrh – brigáda poslancov sa 
uskutoční 15.apríla 2023. 
Poslanci hlasovali : 
Za : 5                      Proti : 0                                                Zdržal sa : 0  
K bodu 9 
Starosta obce oboznámil prítomných s výberom miesta na osadenie 1.máj, keďže pôvodné miesto, 
ktoré chceli poslanci v parku, kde sa nachádza detské ihrisko je z hľadiska rizika veľmi nebezpečné 
miesto, druhé miesto na parkovisku pri ceste by bolo nebezpečné z dôvodu prechádzania cez cestu, 
keďže pohostenie bolo plánované v parku, takže zostalo len pôvodné miesto pri pohostinstve Funky 
Pub z čoho boli viacerí poslanci sklamaní, nakoniec s tým súhlasili. 
Ďalej ich oboznámil s firmou BN potery, ktorá bola vybratá na vybetónovanie plochy na ihrisku 
v cene 3.200,- eur väčšia plocha a menšia v sume 1.800,- eur až 2.000,- eur. 
Následne ich informoval  ohľadom výmeny svietidiel za letkové, kde prvá etapa začne bočnými 
ulicami, ktorú by zabezpečil pán Martin Kyselica, ktorý dodá svietidlá a ich vymení v sume cca 4-
5tisíc eur. Následne  by sme začali s vypínaním svetiel v pracovné dni v čase od 23,30 hod do 3 hod 
rána. Nakoľko energie stále stúpajú z uvedeného dôvodu sme nútení šetriť.  
K facebookovej stránke  sa poslankyňa Kalačová zaviazala, že v spolupráci s Jánom Hederom dajú 
uvedenú stránku do prevádzky. 
Ďalej prítomných starosta informoval ohľadom zabezpečenia kultúrneho programu na 
„Fazuľovicu“, ktorý je na 99% už pripravený. Pán Chudoba ponúkol tzv. gazdovský dvor – mini 
zoo zvieratká a vozenie na  poníkovi v sume 500,- eur, čo poslanci zamietli a p. Jureček zabezpečí 
v spolupráci s p. Kubelákom a Jurečekom vozenie na koňoch. Taktiež sa nebude konať penová 
párty, pretože p. Chudoba odmietol v tom prípade poskytnúť nafukovacie hrady,  pretože sa to zle 
čistí po penovej párty. Treba zabezpečiť dovoz a odvoz folklórnej skupiny Bukovina Kšinná. 
Poslanec Ivan Kšiňan osloví p. Škultétyho so zabezpečením uvedenej dopravy. 
Poslanci hlasovali  
Za : 5                     Proti :                                                 Zdržal sa . 0 
K bodu 10 
K rozpočtovému opatreniu č. 1/2023 sa  vyjadrila ekonómka obce p. Cifrová, kde prítomných 
informovala so zmenami v rozpočte, kde boli prijaté finančné prostriedky na referendum.  
Poslanci hlasovali : 
Za : 5                      Proti : 0                                                Zdržal sa : 0  
K bodu 11  
V diskusii  poslanci rozoberali najbližšie podujatie ktoré sa budú konať – brigáda, stavanie mája, 



plagát na fazuľovicu, podrobnejšie rozobratie podujatie „Naštická fazuľa“, zabezpečenie 
občerstvenia, guláš , pivo, alkohol. 
Ďalej rozoberali pripravovanú akciu MDD pre deti, aké občerstvenie, premietanie – aké filmy. Po 
vyčerpaní  všetkých najbližších podujatí, starosti poďakoval prítomným za podnety a diskusiu 
ukončil. 
K bodu 12 
Záverom starosta poďakoval prítomným za aktívnu účasť a  zasadnutie obecného zastupiteľstva 
ukončil. 

U z n e s e n i e   č. 21/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných  Našticiach dňa 5.4.2023 

 k o n š t a t u j e, 
že sú prítomní poslanci Ladislav Jureček, Štefan Mazák Ivan Kšiňan,  Janette Škultétyová, 
 Daša Kalačová 

U z n e s e n i e  č. 22/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 5.4.2023 

s ch v a ľ u j e  
- program obecného zastupiteľstva

U z n e s e n i e  č.23/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 5.4.2023 

b e r i e   n a  v e d o m i e     
- určenie zapisovateľky : Ing. Anna Cifrová
- overovateľov zápisnice : Janette Škultétyová, Ladislav Jureček
- U z n e s e n i e  č. 24/2023 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 5.4.2023 
s ch v a ľ u j e    

- zrušenie voľby HK zo dňa 11.1.2023 a vyhlásenie novej voľby HK na 24.5.2023

U z n e s e n i e  č. 25/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 5.4.2023 

s ch v a ľ u j e    
- návrhovú komisiu v zložení : Štefan Mazák, Ivan Kšiňan, Daša Kalačová

U z n e s e n i e  č.26/2023 
               zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 5.4.2023 
   s ch v a ľ u j e    

- odpredaj starého nepotrebného náradia – sejačky, brány

U z n e s e n i e  č.27/2023 
               zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 5.4.2023 
 n e s ch v a ľ u j e       

- žiadosť Jána Hederu s návrhom na brigádu dolnej autobusovej zastávky

U z n e s e n i e  č. 28/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 5.4.2023 

s ch v a ľ u j e    
- brigádu na deň zeme 15.4.2023 – upratovanie obce – zber odpadkov, výsadba kvetov

U z n e s e n i e  č. 29/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 5.4.2023 

s ch v a ľ u j e    
- miesto na stavanie mája – Funky Pub Horné Naštice



U z n e s e n i e  č. 30/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 5.4.2023 

s ch v a ľ u j e    
- dodávateľa na vybetónovanie plochy na ihrisku – BN potery

U z n e s e n i e  č. 31/2023 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 5.4.2023 

s ch v a ľ u j e    
- dodávateľa na l. fázu výmeny pouličných svietidiel na vedľajších cestách p. Martina

Kyselicu
U z n e s e n i e  č. 32/2023 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 5.4.2023 
s ch v a ľ u j e    

- úpravu rozpočtu rozpočtovým opatrením č.1/2023

 V Horných Našticiach dňa : 5.4.2023

Ing. Stanislav Fodora, v. r. 
starosta obce 

Zapísala: Ing. Anna Cifrová, v. r.

Overovatelia: Janette Škultétyová, v. r.                           Ladislav Jureček, v. r.


